

Chinese and English
Tour Guides

6天韓國精華遊

6 Days Korea at a Glance

團號 Code	成人 Adult	小童(不佔床) Child (no Bed)	小童(佔床) Child (w/bed)	單人房 Single Supp.
AKL102	\$1450	\$1160	\$1450	\$270
2017年 每周一、周五抵達首爾		上列費用均以美元每位計算。小童費用適用於2至11歲小孩，不佔床小童須與兩成人同房。不佔床小童不含早餐。 The above tour fares are based on US Dollar. Child fares apply to children 2 - 12 years old. Child without extra bed has to share room with 2 adults. Child without extra bed does not include breakfast.		

1 首爾 Seoul

抵達後，送往酒店休息。
酒店/Hotel: Center Mark Hotel 或同級

Upon arrival at Incheon international airport, you will be welcome by a local driver and transfer to hotel on private basis. After check in, rest of the day is free at leisure.

2 首爾 Seoul

早餐後，在酒店大堂會面導遊。參觀光州門，由朝鮮王朝的第一位國王創建的主門。接下來，探索景福宮(星期二昌德宮)，景福宮可以說是最美麗和最宏偉的五個宮殿之一。接下來，您將前往人參購物中心。然後拜訪一綜藍色的房子，也稱為總統府的青瓦台。下一站，前往明洞，這是首爾最繁忙的地方之一，也是韓國首屈一指的購物目的地之一。然後探索韓屋村(北村韓屋村或仁寺洞星期二)，那裡有修復完整傳統的韓國房屋，一個亭子，一個池塘和一個時間膠囊。接下來，參觀首爾塔，享有首爾及周邊地區的全景。旅遊結束後，轉到酒店。(早/午餐)

酒店/Hotel: Center Mark Hotel 或同級

After breakfast, meet tour guide at hotel lobby. Visit Gwanghwamun Gate, the main gate founded by the first king of the Joseon Dynasty. Next, explore GyeongbokPalace (Changdeok Palace on Tuesday), arguably the most beautiful and the grandest of all five palaces. Next, you will stop by ginseng shopping center. Then pass by Blue house, also called Cheong WaDae, the presidential residence. For the next stop, head to Myeongdong, one of the busiest places in Seoul and among Korea's premier shopping destinations. Then explore Namsangol Hanok Village (Bukchon Hanok Village or Insadong on Tuesday) where there are five restored traditional Korean houses and a pavilion, a pond and a time capsule. Next, visit N Seoul Tower, offering panoramic views of Seoul and the surrounding areas. After the tour, transfer to hotel. (B/L)

3 首爾 - 慶州 Seoul - Gyeongju

早餐後，乘坐專車前往首爾站。您將登上 KTX 子彈頭列車，前往新慶州站 [KTX121 / 09:00 - 11:00]，此行無導遊陪伴。抵達新慶州站，與導遊碰頭，享受半天的慶州旅遊。您的第一站將是慶州的代表遺跡保加爾克寺，繼續參觀慶州民俗工藝村，工匠和工匠的家。最後，您將享

受在 Anapji 池塘邊散步的閒暇時間，旅遊結束後，前往酒店休息。午餐將在當地餐廳在途中供應。旅行結束後，您將被送到酒店。辦理入住手續後，接下來可以自由活動。(早/午餐)

酒店/Hotel: Commodore Hotel Gyeongju 或同級

After breakfast, meet driver at hotel lobby and transferred to Seoul Station by HANATOUR vehicle. You will board on KTX bullet-train and head to Shin-Gyeongju station [KTX121/09:00 - 11:00] without tour guide. Upon arrival at Shin-Gyeongju station, meet tour guide and enjoy half day Gyeongju tour. Your first stop will be Bulguksa Temple, the representative relic of Gyeongju and continues to visit Gyeongju Folk Craft Village, a home to craftsman and artisans. Last, you will enjoy little walking at Anapji Pond, designed as a park for royalty. After the tour, transfer to hotel and rest of day is at leisure. Lunch will be served en route at a local restaurant. After tour, you will be transferred to hotel. After check in, rest of the day is free at leisure. (B/L)

4 慶州 - 釜山 Gyeongju - Busan

早餐後，在酒店大堂會見導遊，享受半天的慶州和釜山之遊。參觀新國王的國王和貴族的一個大古墓，並且訪問瞻星臺，亞洲最舊的現有天文學觀測所。然後，搭乘鐘車前往韓國最大的港口城市釜山。酒店入住後，您將在海雲臺區海灘享受空閒時間。然後，您將參觀釜山塔，釜山和札嘎其市場，其為最大的海鮮市場銷售活和乾魚。午餐將在當地餐廳在途中供應。旅遊後，轉移到酒店休息休息。(早/午餐)

酒店/Hotel: IBIS Ambassador Haeundae 或同級

After breakfast, meet tour guide at hotel lobby and enjoy Half Day Gyeongju and Busan Tour. Visit Daereungwon Tomb Complex, a large ancient tomb of kings and nobles of the Shilla Kingdom and visit Cheomseongdae, the oldest existing astronomical observatory in Asia. Then, leave to Busan, the largest port city in Korea via Hanatour vehicle. After hotel check-in, you will enjoy free time at Haeundae Beach. Then, you will visit Busan Tower, a symbol of Busan and Jagalchi Market, the largest seafood market selling both live and dried fish. Lunch will be served en route at a local restaurant. After tour, transfer to hotel and rest of day is at leisure. (B/L)

5 釜山 - 首爾 Busan - Seoul

早餐後，參觀海東永貢寺海濱寺和東北海島。旅遊後，午餐時間，您將在釜山站下車。爾後，搭乘 KTX 子彈列車 [KTX152 15:10 - 17:47] 返回首爾。到達首爾站，你會遇到一個本地司

機，並轉移到酒店。酒店辦理入住手續後，客人可以休息或自由安排活動。(早/午餐)

酒店/Hotel: IBIS Ambassador Haeundae Hotel 或同級

After breakfast, meet tour guide at hotel lobby. Visit, Haedong Yonggungsa Seaside Temple and Dongbaekseom Island. After tour, have a lunch time and you will be dropped off at Busan Station. Return to Seoul via KTX bullet-train [KTX152 15:10 - 17:47] on your own. Upon arrival at Seoul Station, you will be met by a local driver and transferred to hotel. After hotel check in, rest of day is free at leisure. (B/L)

6 首爾 Seoul

早餐後，前往機場搭乘返航班機，結束 6 天的行程。(早)

After breakfast, spend your free time until meet a local driver and transfer to Incheon International Airport for next destination. (B)



Discount Airfare available, Please call for details.

- 不含機票、旅遊保險
- 若中途離團，門票等其他費用一律不退
- 本公司有權在不影響遊覽行程的情況下對旅行前後次序做合理調整
- Fare Excludes: International air-fare, Travel Insurance
- Must follow through the entire tour itinerary, if passenger decided to abandon tour; all collected fees are non-refundable.
- We reserve the right to alter the order of the itinerary according to actual situation